To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INMA INVESTMENT AND FINANCIAL ADVANCES Date: 12-02-2023 01:51:02 PM Subject: Invitation to the regular general assembly meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانماء للاستثمارات والتسهيلات المالية التاريخ: 12-02-2023 01:51:02 PM التاريخ: 13-20-2023 الهيئة العامة العادي بصحيفتين يومي
Publication of the invitation to the regular general assembly meeting Which will be held at 10:00 am on Tuesday, 21/2/2023 In two daily newspapers, twice, Al-Ghad newspaper and Sada Al-Shaab Attached herewith	نشردعوة اجتماع الهيئة العامة العادي الذي سيعقد في تمام الساعة العاشرة صباحا من يوم الثلاثاء الموافق 2023/2/21 بصحيفتين يوميتن لمرتين جريدة الغد وصدى الشعب مرفق طيا
21-02-2023	21-02-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rola Emad Albasha	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rola Emad Albasha